
BFR-møde 12.dec.2022 i T9 

Tilstede: Mette Pihl, Madeleine Stølen, Antje Hansen og Bess Serner-Pederen 

Afbud fra: Martin Drengsgaard og Erik Hviid Larsen 

 

1. Orientering fra Formanden: 

• Ny regnskabsmand i BFR er Henrik Meldgaard Andersen.  

• Ansættelse af ungdomsmedarbejder-stillingen: Der er endnu ikke fundet nogen. Mette vil 

lægge kirkens annonce ud på facebook-gruppen, som hun er med i. 

• Forslag til dagsordenen fra andre BFR-medlemmer. Har I nogen emner, så send dem til Bess 

seneste 14 dage før et MR-møde. 

 
2. Kollekt: 

Hvis bf fjernes fra kollekten, mangler bf penge. Forslag om at hæve ‘kontingentet’ til 300 kr. om året, og så lave 

det om til 25 kr. månedlig betaling, det er mere overskueligt.  

Forslag om at lave et ‘indslag’ hvor man sammenligner med spotify, netflix osv. og se hvor billigt det er at være 

med her i fællesskabet! Som humoristisk indslag og nudging. Evt på menighedslejren. Undervisning i Hvad er 

tiende? - Det skal uanset hvad først tages op efter lederdøgnet. 

 

3. Etik-spørgeskemaet 

BF-medlemmer har indsendt svar på spørgeskemaet. Svarene kan danne baggrund for det videre forløb, som 

præsterne står for.  

 

• Kun 39 ud af 100 svarede.  

• kun 12 savnede bk’s etik 

• 19 ville alligevel komme, hvis det var der, selvom 7 ikke savnede det. 

• Nogle synes det er en dårlig ide. Skal der være en anden etik udover det der står i bibelen? 

• Måske en misforståelse fra folk om, at ledelsen vil komme ovenfra med retningslinjer. Men meningen var 

jo netop, at man bare kunne tage en snak op om alt det, der forvirrer.  

• Mange nævnte køn og seksualitet  

• I spsm 2 svares der mest på hvilke emner, man vil snakke om, men ikke om hvordan det skulle 

behandles.  

• Nogen efterspørger om det kun handler om ledelsen, altså noget underforstået som ledelsen skal “skrive 

under på” - for så skal det være eksplicit. 

 
Bess foreslår en paneldebat med to modpoler i et emne. Mikael Wand Lauersen skulle være god.  

Antje foreslår, at det kunne komme længere ud end blot at være en ting for Bethlehemskirken, måske 

annoncere i kristeligt dagblad - så bliver det mere en generel ting end at vi sidder i vores egen kirke og 

snakker om vores egen etik, nu da ikke flere har svaret at de savner det. 

Det der er interessant er mere at snakke om, hvordan vi møder problematikkerne, hvordan vi som kirke 

forholder os til det, måske lidt mindre hvad man synes.  

Hvordan kan vi stå op for det som vi tror er det rigtige, uden at udskamme nogen.  

  

Martin og Erik har også fået spørgeskemaet. De går videre med opgaven. 



4. Lederdøgnet 

Opgaverne fordeles – hvem gør hvad? F.eks. har ansvar for tidebønner/mødeledelse/referater: 

Bess spørger om Dorthe vil være mødeleder fredag aften, da hun har kontakten med taleren.  

Dorthe tager aftenbønnen fredag aften.  

Flemming Baatz laver opsamling efter hvert møde. 

Antje er ordstyrer på anden samling om lørdagen. 

Bess er ordstyrer for den tredje samling om lørdagen 

Fjerde samling - Bess spørger Nanna om at være ordstyrer. 

 

Visionssnak - først skriver man ned for sig selv. Derefter en snak i plenum.   

Bess spørger Bente og Kim og Erik om at stå for lovsang og bøn ved afsluttende møde. 

 

Hvem har biler til rådighed - der er nok der har: Antje, Dorte, Martin, Erik, Josephine, Ulla. Vi aftaler kørsel 

efter nytår. 

 

5. Ekstraordinær generalforsamling 

Hvordan griber vi den ad? 

Ole SM orienterer på lederdøgnet om BF’s historie, måske kunne han lige hjælpe med noget juridisk.  

Hvordan gribes det an både teknisk og praktisk. Hvornår skal det ligge. Det kunne bare være en søndag efter 

gudstjeneste, 19. eller 26. marts foreslås. 

Vi skal i gang med at spørge om folk vil være med i BFR. En der måske har lyst til at være formand, da de 

nuværende medlemmer i BFR umiddelbart ikke vil  

Mødet handler ikke kun om, at folk skal vælges ind. Det handler også om - vil vi stadig BF.  

Det hænger sammen med medlemsantal og medlemsbidrag osv. Denne snak tages også til lederdøgnet 

blandt nuværende BFR. Her kan vi også beslutte, hvordan vi bringer det, som vi snakker om her, til resten af 

menigheden.  

Hvis vi skal snakke om vi vil BF, er de ansatte af BF sårbare hvis de sidder der. Skal det tages som et lukket 

punkt? 

 

 

 


